
 

 

 

 

Til stede:  

Medlemmer  
Dekan Ragnhild Hennum, Universitetet i Oslo, leder 
Forskningssjef Ole Jacob Sending, Norsk utenrikspolitisk institutt, nestleder 
Instituttleder Torjer Olsen, UiT – Norges arktiske universitet 
Professor Yan Zhao, Nord universitet 
Førsteamanuensis Ronald Mayora Synnes, Universitetet 
Forsker II Julia Orupabo, Institutt for samfunnsforskning 
Divisjonsdirektør Camilla Røsjø, Nofima 
Student Rolf Martin Aspenes, Norsk studentorganisasjon 

Varamedlemmer 
Stipendiat Ole Kristian Dyskeland, Stipendiatorganisasjonene i Norge 

Observatører 
Fagdirektør Katrine Weisteen Bjerde, Direktoratet for høyere utdanning og kompetanse 

Sekretariat 
Seniorrådgiver Heidi Holt Zachariassen  
Seniorrådgiver Ella Ghosh 
Sekretær Karina Lystad 

Ikke til stede: 
Avdelingsdirektør Johannes Waage Løvhaug, Forskningsrådet 
Forskningssjef Tove Håpnes, Sintef 
Førstelektor Feroz M. Shah, Akademiet for yngre forskere 
Stipendiat Nicolas Gibney, Stipendiatorganisasjonene i Norge 
Seniorrådgiver Elise Naumann, Kunnskapsdepartementet (observatør) 

 

Innkalling til møte i Kif-komiteen 19. og 20. juni 2023 
Program  

Dato Tid Aktivitet               Sted 
18. juni  

 
 
 
 

Reise til Alta  Hotell: Thon Hotel Alta 
Adresse: Labyrinten 6 

19. juni 8.45 
 
9.00–11.00 

Felles busstransport fra hotellet til 
Kautokeino 

 

 
 
 

11.30 
 
13.00–16.00 

Lunsj på Thon Hotel Kautokeino 
 
Kif-møte på Thon Hotel Kautokeino 

Hotell: Thon Hotel 
Kautokeino 

https://www.thonhotels.no/hoteller/norge/alta/thon-hotel-alta/?utm_source=google&utm_medium=infoboks&utm_campaign=GMB
https://www.thonhotels.no/hoteller/norge/kautokeino/thon-hotel-kautokeino/?utm_source=google&utm_medium=infoboks&utm_campaign=GMB
https://www.thonhotels.no/hoteller/norge/kautokeino/thon-hotel-kautokeino/?utm_source=google&utm_medium=infoboks&utm_campaign=GMB


  Adresse: 
Biedjovággeluodda 2 

 19.00 Middag, Thon Hotel Kautokeino 
 

20. juni 8.15 
 
9.00–11.00 
11.00–12.00  

Oppmøte utenfor hotellet for 
transport til Samisk høgskole 
Møte med Samisk høgskole 
Lunsj og oppsummering for Kif-
komiteen 

 

 
12.00 
 
 
 
15.00 

Buss til Juhls Sølvsmie 
Felles busstransport til Alta med 
stopp på Suolovuopmi fjellstue (hvis 
tid) 
Ankomst Alta Lufthavn 

 

 

Saksliste 

Sak  
18/23 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak  
19/23 

Godkjenning av referat fra møte i Kif-komiteen 24.–25. april 2023 

Sak  
20/23 

Forberedelse til møte med Samisk høgskole 

Sak 
21/23 

Økonomi 

Sak  
22/23 

Planlegging av høstens aktiviteter og innspill til aktiviteter våren 2024 

Sak  
23/23 

Orienteringssaker 
 

Sak  
24/23 

Eventuelt 

 

 

Ragnhild Hennum    Ella Ghosh og Heidi Holt Zachariassen 
leder      sekretærer 

 

 

  

https://www.juhls.no/
https://suolovuopmi.no/


Sak 18/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak:  
Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 

Sak 19/23 Godkjenning av referat fra møte i KIf-komiteen 24.–25. april 2023 

Vedtak:  
Kif-komiteen godkjente referatet, og det legges ut på Kifinfo.  

 

Sak 20/23 Forberedelse til møte med Samisk høgskole 

Med utgangspunkt i bakgrunnsmaterialet, diskuterte komiteen følgende temaer som 
utgangspunkt for samtalen med Samisk høgskole: 

• Sannhets- og forsoningskommisjonens rapport. Hvilken betydning har denne for 
likestilling og mangfold ved Samisk høgskole?  

• Hva betyr mangfold ved Samisk høgskole? 
• Hvordan jobber SH med lav rekruttering av menn? 
• Hvordan sikre kjønnsbalanse i generasjonsskifte av professorer? 
• Hvordan jobber høgskolen med karriereløp og styrking av kjønnsbalanse på topp? 
• Sosial bakgrunn og betydning for høgskolen 
• Hvilke konsekvenser får det for student- og arbeidsmiljøet at få studenter og ansatte 

bor i Kautokeino? 
• Hvilke forventninger har høgskolen til Kif? 

Vedtak:  
Med bakgrunn i drøftingen på møtet sendes et oppsummerende brev til Samisk høgskole. 

 

Sak 21/23 Økonomi 

Sekretariatet presenterte budsjett og regnskap/prognose for 2023 med forslag til bruk av 
gjenstående midler. Kif har økte disponible midler i år grunnet EU-prosjektet (ca. 200 000 kr) 
og ubenyttede midler på Kilden/Kifinfo fra i fjor (XXX). 

Det ble foreslått å presentere det opprinnelige budsjettet med egen kolonne for prognose, 
med forklaring Det sentrale er at komiteen får oversikt over avvik fra opprinnelig budsjett. 

Det ble foreslått å spille inn til Kunnskapsdepartementet i forbindelse med bevilgning for 
2024 at budsjettet ikke rommer mulighet for at komitemedlemmer deltar i eksterne grupper 
og fora. Kifs tildeling må indeksreguleres for å ta høyde for prisvekst og lønnsregulering. 

Vedtak:  

Justert budsjett med prognose for kostnader ut året legges frem på neste møte. I stedet for 
revidert budsjettet, beholdes det opprinnelige budsjettet og det legges frem faktiske 
regnskapstall og prognoser i sammenstillingene til komiteen. Leder/nestleder og sekretariat 
ble gitt fullmakt til å følge opp innspill fra komiteen og gjøre nødvendige justeringer i 
prognoser.  

 



Sak 22/23 Planlegging av høstens aktiviteter og innspill til aktiviteter våren 2024 

Sekretariatet ga en rask oversikt over hvilke institusjoner som har fått besøk av Kif-komiteen 
siden starten.  

Det kom forslag om følgende mulige aktiviteter og institusjonsbesøk fremover:  

• Forslag til opplegg på komitemøte 7-8. september Senter for velferds- og 
arbeidslivsforskning – SVA-instituttene på OsloMet eller Høyskolen Kristiania. Kan 
kombineres med komitesaker og to timer om interseksjonalitet for komiteen. 

• Forslag til heldagsmøte 24. oktober. Dette innbefatter komitemøte kl.09.00 til 11.30 og 
møte med Forskningsrådet kl. 12.00-14.00. 

• Komitemøtet den 16. -17. november endres til et digitalt møte den 16. november. Et 
forslag til institusjonsbesøk er NORIN – forskningsalliansen mellom IFE – Institutt for 
energiteknikk, NIVA – Norsk institutt for vannforskning, og klima- og miljøinstituttet 
NILU.  

• Seminar/konferanse om sosial bakgrunn utsettes til i januar/februar for å se om det er 
mulig å få tak i internasjonale forskere som innledere. Planlegg for at arrangementet 
skal strømmes, og med mulighet for fysisk deltakelse for størst mulig rekkevidde.   

• Undersøk mulighetene for en felles aktivitet med FFA høsten 2024. 
• Se på mulighetene for å besøke NINA og Sintef i Trondheim i forbindelse med 

Nettverkskonferansen våren 2024. 
• Andre forslag til institusjonsbesøk: NIBIO, FAFO, ISF, BI, NIFU.  
• Møte med Forskningsrådet ble diskutert på overordnet nivå. Komiteen kom med 

forslag til temaer som kan drøftes på planleggingsmøte. Møtets formål må bestemme 
format og deltakelse. Stikkord: Handlingsplanarbeid, porteføljestyrer, kjønns- og 
mangfoldsperspektiver, Balanse+ og GENDERACTIONplus. 

Vedtak:  

Aktivitetsplanen justeres med de endringene som kom frem i møtet.  

 

Sak 23/23 Orienteringssaker 

Sekretariat og leder orienterte om deltakelse og innspill:  

• GENDERACTIONplus konsortium-møte og workshop i Wien 
• Møte med Direktoratet for høyere utdanning og kompetanse 
• Møte i Departementenes forskningsutvalg 
• Brev til UHR om kartlegging 

o Det kom inn forslag om at det sendes et likelydende brev til FFA for å få med 
instituttsektoren i denne kartleggingen 

• Møte med nasjonale kontaktpunkter for ERA-tiltak (Kunnskapsdepartementet)  
• Møte i Sub-group to the ERA Forum on ERA Action 5 
• Seminar på Norsk institutt for naturforvaltningen.   
• Innspill til arbeidet med handlingsplaner på Syddansk Universitet, Odense  
• Møte i Kildens fagråd (Ragnhild)  
• FRONT-konferanse (Ragnhild) 
• Møte med Arbeidsmiljø- og arbeidsklimaundersøkelser (ARK)  
• Møte med Bufdir   

Se kifinfo for siste nyhetssaker.  



Vedtak: 

Komiteen tok sakene til orientering, og sekretariat og leder sender brev til FFA om 
kartlegging.  

 

Sak 24/23 Eventuelt 

Det kom ingen saker til eventuelt. 

 

 


